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Dagsorden: 
 

19.00-20.00: 

1) Besøg af skolens SSP-lærer, Søren Knudsen 

a) Generel orientering om skolens SSP-arbejde 

b) Orientering om skolens arbejde med 

alkoholaftaler og drøftelse om bestyrelsens 

rolle.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.00-20.25: 

2) Nyt fra elevrådet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser (ledelsen) 

- Kort nyt fra forældrerepr. 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. 

 

Kort pause 

20.25-21.00: 

4) Rundtur på skolen samt løbende snak om 

byggeriet.  

Vi mangler at besøge klasselokaler, baselokaler 

samt ungdomsskolen 

 

21.00-21.30: 

 

Afbud: Tanja, Rikke 

 

1)  

a) Gennemgik hovedpointerne i den kommunale SSP-læseplan, samt 

fortalte om hvad hans arbejde går ud på. 

b)  

Drøftelse af indholdet i ”hensigtserklæringen” / forældreaftalen. 

Der bakkes op fra bestyrelsen til indholdet / hensigten med 

forældreaftalen. Der blev foreslået forskellige ændringer/sproglige 

nuancer. Søren justerer teksten og fremsender en endelig udgave til 

bestyrelsen. 

Forslag: Overvejelser om der skal laves regler/ hensigtserklæringer for 

elevernes brug af sociale medier. 

2) Nyt fra elevrådet: 

Har talt om klima og miljø indsatser, herunder eks. brugen af palmeolie. 

Der er et ønske om, at bestyrelsen kunne engagere sig. 

Minielevråd: Er ikke startet endnu, men der er planer om at samle et 

mini-elevråd – informere de yngste elever til morgensang. 

Skoleboden: Der er udfordringer ved efterbestillingerne i boden – der er 

foreslået en ny ordning. 

Ventilatorer. Der er et ønske om at alle klasser har en (specifikt i 

sommerperioden). 

Cykelgruppe: Der er tanker om at lave en cykelgruppe af elever i 

frikvarterne. De skal forbi ledelsen, det har de ikke været endnu. 

Skolens rekordbog: Denne arbejdes der stadig med. Igangsættes til 

påske. 

Har talt om temaet ”praksisfaglighed” og byggeri. 

Der laves en maddag, hvor elevrådet laver og serverer risengrød og 

æbleskiver i december. (Andre maddage er planlagt efter jul!) 

3) Meddelelser. 

Skolevejsanalyser: Der sættes noget i gang kommunalt. 

Nyt fra forældrerepræsentanterne.: Der har været et dialogmøde for 

repræsentanter fra skoler, børnehaver, bestyrelser osv. Temaet var 

sociale medier og skærmbrug sammenholdt med elevtrivsel. 

4) Rundturen på skolen blev gennemført med god stemning! 
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5) Status byggeri 

a) Information om licitation 

b) Kort rids over eksisterende tegninger 

c) Genhusning  

 

 

 

 

6) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

 

5) 

Deadline for licitationen er udskudt 14 dage. (Dette betyder ikke 

nødvendigvis en forlængelse af sluttiden!) 

Genhusning: Fremlæggelse af planerne, samt hvilke udfordringer der er i 

dem. Fremvisning af oversigtsplan. 

Dagplejen har fået en del af Dybdalsparken! – hvilket giver mindre plads 

til skoledelen. 

6) EVT. 

Kasper: Lokalrådet vil afholde / markere Bøllingsøs 20 års jubilæum, 10. 

maj 25. 

Næste efterår bliver der i byen flere events ifm. Kim Larsens (mulige) 

80-års fødselsdag. Skolen kommer også til at deltage. 

Næste bestyrelsesmøde: 17/12 Husk der er julefrokost. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


